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 ۶۰ درصد از 
دانشجویان رشته پزشکی، 

سهمیه ای هستند

موجودی پارکینگ های 
دو شرکت خودروساز تا 
پایان آبان صفر می شود

خبر خبر
فرمانده عملیات ستاد مقابله با کرونا 

استان تهران تأکید کرد
لزوم تهیه شناسنامه بهداشتی 

برای مدارس
فرمانده علمیات ستاد مقابله با کرونا 
شناسنامه  تهیه  لزوم  بر  تهران  استان 
تعیین  هدف  با  مدارس  برای  بهداشتی 
تجهیزات و وسایل مورد نیاز آن ها پیش 

از بازگشایی تأکید کرد.
علیرضا زالی در جلسه ستاد مقابله با 
کرونا استان تهران در خصوص برگزاری 
گفت:   جاری  سال  در  آبان   13 مراسم 
مراسمات  در  تجمعی  هر  برگزاری  قطعا 
شیوه نامه های  رعایت  با  باید  روز  این 
بهداشتی انجام شود. شیوه نامه ای هشت 
نیز  عاشورا  مراسم  برای  که  صفحه ای 
در  باید  مراسم  این  برای  داشت  وجود 
دستور کار قرار گیرد. شیوه نامه ای که در 
آن فاصله افراد و بسیاری از موارد دیگر 
یک  باید  افزود:  بود.وی  شده  مشخص 
هفته قبل از برگزاری مراسم ارزیابی های 
است  بگیرد چرا که ممکن  لازم صورت 
برگزاری  هفته ای  یک  فاصله  در  شرایط 
این مراسم کاملا تغییر کند. لذا پیشنهاد 
گرفتن  نظر  در  برای  که  است  این  من 
چه  هر  رعایت  و  بهداشتی  ملاحظات 
از  متشکل  کمیته ای  شیوه نامه ها  بیشتر 
معاونت درمان یه دانشگاه علوم پزشکی و 
سازمان تبلیغات اسلامی یک هفته قبل 
از برگزاری مراسم در جلسه ای مشترک 
ارزیابی قرار دهند.زالی  را مورد  وضعیت 
تأکید کرد: باید به این نکته توجه داشته 
باشیم که مراسم 13 آبان ماهیتا و اساسا 
است  دانشجویان  و  دانش آموزان  برای 
که در امر واکسیناسیون در حال حاضر 
می شوند.وی  شامل  را  کمتری  جمعیت 
مدارس  بازگشایی  موضوع  خصوص  در 
نیز گفت: باید شناسنامه بهداشتی برای 
به  شود  تهیه  بازگشایی  امر  در  مدارس 
شکلی که برای هر مدرسه بدانیم که در 
تجهیزات  چه  و  دارد  قرار  وضعیتی  چه 
مدرسه  هر  باید  دارد.  لازم  را  وسایلی  و 
داشته  را  این شناسنامه  بازگشایی  برای 
مشخص  آن  قوت  و  ضعف  نقاط  باشد 
دیگری  کرد: موضوع  تأکید  زالی  شود. 
که باید مورد توجه قرار گیرد این است 
که استاندار تهران از طریق وزارت کشور 
این موضوع را سوال کنند که بازگشایی 
مدارس همچنان منوط به واکسیناسیون 
یا  است  مدارس  کادر  و  دانش آموزان 
خیر. از سوی دیگر سرانه تخصص یافته 
و  لجستیک  لحاظ  به  تهران  مدارس  به 
تجهیزات مکفی نیست. باید پکیج سرانه 
گرفته  نظر  در  مدارس  برای  متفاوتی 
وسایل  تهیه  به  نسبت  بتوانند  تا  شود 
اقدام کنند. قطعا  و...  ضدعفونی، ماسک 
با شرایط موجود سرانه ای که وجود دارد 

تطبیق نمی کند.

استاندار تهران عنوان کرد
برگزاری مراسم ۱۳ آبان با 

رعایت پروتکل های بهداشتی
استاندار تهران با تأکید بر اینکه باید 
تابع نظرات ستاد ملی مقابله با کرونا باشیم، 
افزود: برای مراسم 13 آبان امسال اصل بر 
پروتکل های  رعایت  البته  است،  برگزاری 

بهداشتی بسیار مهم است.
ستاد  جلسه  در  منصوری  محسن 
مقابله با کرونای استان تهران ضمن تقدیر 
از تلاش های اعضای این ستاد در مدیریت 
توجه  با  گفت:   کرونا  بیماری  با  مقابله  و 
به تراکم جمعیتی استان با مدیریتی که 
این حوزه صورت  در  بندپی  آقای  توسط 
گرفت در مدیریت این بیماری در استان 

تهران سربلند شدیم که جای تقدیر دارد.
وی افزود:  به دلیل اهمیت موضوعات 
و تأکیدات مقام معظم رهبری چند مسئله 
به صورت آنی و فوری در استان تهران در 
دستور کار است که یکی از آن ها مقابله با 
بیماری کرونا است. بر همین اساس باید 
جلسات منظم و کارشناسی در این حوزه 
برگزار شود و مبنا نیز نظر کارشناسی اعضا 

است.
اهمیت  بر  تأکید  با  تهران  استاندار 
معنوی  داشته های  تقویت  و  معنویت 
در  است  زیادی  مدت  گفت:  شهروندان 
و  نمی شود  برگزار  جمعه  نماز  تهران 
برگزار  نوسانات  با  نیز  شهرستان ها  در 
می شود. ایام الله هایی که مظهر شور بوده 
برای  باید  لذا  شده  خدشه  دچار  است 
نیز  معنویت  ارتقای  و  روحی  سلامتی 
ما  قرمز  خط  البته  کنیم.  چاره اندیشی 
برای برگزاری مراسمات صحت و سلامت 

است.
نماز  برگزاری  آغاز  به  اشاره  با  وی 
گفت:  هفته  این  از  تهران  در  جمعه 
سایرین  از  بیشتر  متدینین  معتقدیم 
پروتکل های بهداشتی را رعایت می کنند 
اما باید شاخص ها برای همه موارد اعم از 
بازار، خیابان، هیئت و... به صورت واحد 
باشد و تصمیمی که اتخاذ می شود قابل 

دفاع باشد.
منصوری ادامه داد:  ما باید تابع نظر 
با کرونا باشیم. اصل بر  ستاد ملی مقابله 
برگزاری مراسم 13 آبان سال جاری است. 
البته رعایت پروتکل ها برای ما بسیار مهم 
است. این مراسم به صورت غیرراهپیمایی 
برگزار می شود و اگر قرار است راهپیمایی 
اتفاق بیفتد به صورت خودرویی خواهد بود. 
با  بر روی صندلی و  باز  تجمع در فضای 
رعایت فاصله گذاری خواهد بود. همچنین 
سازمان تبلیغات اسلامی برای برگزاری این 
مراسم به زمان و برنامه ریزی نیاز دارد از 
این جهت امروز تصمیم می گیریم که اصل 
بر برگزاری این مراسم باشد و اگر احیانا 
شرایط به شکل غیرمنتظره ای تغییر کرد 

اعلام خواهیم کرد.

وزیر نیرو در اجلاس بین المللی وزرای انرژی در کشور چین:

ایران آماده پذیرش سرمایه گذاری در حوزه انرژی های تجدیدپذیر است

اصرار به »انتقال سردرگم« آب در کشور

ظرفیت  و  توانمندی ها  به  اشاره  با  نیرو  وزیر 
حقیقی ایران در تولید انرژی تجدیدپذیر، برای پذیرش 
سرمایه گذاری و توسعه انرژی های نو در راستای آینده 

سبز و فراگیر انرژی در کشور اعلام آمادگی کرد.
وزرای  اجلاس  دومین  در  محرابیان  علی اکبر 
انرژی در کشور چین که با موضوع آینده سبز و فراگیر 
اظهار  شد،  برگزار  ویدئوکنفرانسی  به صورت  که  انرژی 
بر چالش های جهان در قرن ۲1،  کرد: بی تردید غلبه 
نیازمند چند جانبه گرایی، احترام به حقوق بین الملل، 
اصلاح نهادهای حاکمیت سیاسی و اقتصادی و توسعه 

همکاری های بین المللی است.
و  علمی  پیشرفت های  امروزه  کرد:  اضافه  وی 
اقتصادی  رشد  فرایند  بر  تأثیرگسترده ای  فناوری، 
مراودات  ارتقای  موجب  و  گذاشته  پایدار  توسعه  و 
سرمایه گذاری  توسعه  و  تجاری  اجتماعی،  فرهنگی، 

میان کشورهای جهان شده است.
وزیر نیرو با اشاره به موضوع انرژی سبز خاطرنشان 
کرد: در جایی که اقتصاد نقش برجسته تری نسبت به 
انرژی فصل  هر زمان دیگری پیدا کرده و ژئواکونومی 
صرف  نیز  سبز  انرژی  است؛  گشوده  جهان  در  نوینی 
اقتصادی  اهمیت  محیطی،  زیست  ملاحظات  از  نظر 
انرژی؛  منابع  کنار  در  سبز  کلمه  به کارگیری  و  یافته 
با کاهش تولید دی اکسیدکربن، هماهنگی با محیط و 

عدم آلودگی های زیست محیطی مترادف شده است.
زیرساخت های  از  یکی  را  برق  صنعت  محرابیان، 
کرد:  تصریح  و  دانست  صنایع  سایر  بنیادین  و  حیاتی 
این صنعت نقش مهمی در توسعه صنعتی و اقتصادی 

تولید  فرآیند  در  آن  به  نیاز  به دلیل ضرورت  کشورها، 
کالا و محصولات و در نهایت تولید ناخالص داخلی ایفا 

می کند.
سبب  آنکه  ضمن  برق،  انرژی  اینکه  بیان  با  وی 
با  رابطه مستقیمی  مردم می شود،  زندگی  رشد کیفی 
توسعه پایدار، رونق و افزایش تولید در جوامع مختلف 
دارد، افزود: در این میان در صحنه جهانی نیز حرکت از 
سمت استفاده از انرژی های فسیلی برای تولید برق به 
سمت انرژی های تجدیدپذیر، به دلیل ملاحظات زیست 
افزایش سهم  و  توسعه  و سبب  گرفته  محیطی شدت 

و  پاک  برق  انرژی  از  مختلف  کشورهای  انرژی  سبد 
بهره مندی  دلیل  به  عامل  همین  که  تجدیدپذیر شده 
از ظرفیت های تحقیق و توسعه جهانی، منجر به خلق 
فناوری های نوین و رشد و توسعه صنعت برق طی چند 

دهه اخیر شده است.
اسلامی  جمهوری  کرد:  خاطرنشان  نیرو  وزیر 
ایران، همانند سایر کشورهای مسئولیت پذیر به موضوع 
کاهش انتشار گازهای گلخانه ای و سازگاری با تغییرات 
اقلیمی احترام گذاشته و به دنبال جهان ایده آل و عاری 
از هرگونه آلودگی است. به همین دلیل نیز با دارا بودن 

ذخایر غنی انرژی فسیلی و تجدیدپذیر، از سرمایه ها و 
سرمایه گذاران در زمینه انرژی های پاک یا سبز حمایت 

کرده و آن را در اولویت قرار داده است.
برای  ایران  حقیقی  ظرفیت  محرابیان،  گفته  به 
موقعیت  و  بافت  واسطه  به  تجدیدپذیر  انرژی  تولید 
انرژی  تولید  حجم  و  بالاست  بسیار  آن  جغرافیایی 
تجدیدپذیر در ایران طی سال های اخیر رو به افزایش 

گذاشته است.
برنامه ای  ایران  کنونی  دولت  اینکه  بیان  با  وی 
انرژی های  مگاواتی  هزار   1۰ افزایش  برای  ساله  چهار 
انرژی های  توسعه  بازار  کرد:  تاکید  دارد،  تجدیدپذیر 
منابع  بالای  پتانسیل  به  اتکا  با  ایران،  تجدیدپذیر 
بادی،  خورشیدی،  از  اعم  تجدیدپذیر  انرژی های 
عقد  امکان  طریق  از  زمین گرمایی،  زیست توده، 
بسیار  بازار  تشویقی،  نرخ های  با  بلندمدت  قراردادهای 
ادامه  نیرو  وزیر  است.  سرمایه گذاران  برای  جذابی 
داد: ایران از قانون تشویق و حمایت از سرمایه گذاری 
مناسبی  اقتصادی  فرصت  و  بوده  برخوردار  خارجی 
مزارع  ایجاد  برای  انرژی  حوزه  سرمایه گذاران  برای 
تجدیدپذیر فراهم کرده که در صورت نیاز می توان آن 

را در جلسات تخصصی بیشتر تشریح کرد.
محرابیان در پایان، آمادگی ایران را برای پذیرش 
در  تجدیدپذیر  انرژی های  توسعه  در  سرمایه گذاری 
در  کرد.  اعلام  انرژی  فراگیر  و  سبز  آینده  راستای 
انرژی  مقامات  و  وزرا  از  تن   1۵ از  بیش  اجلاس  این 
آذربایجان،  عربستان،  جمله  از  مختلف  کشورهای 

الجزایر، پاکستان، کوبا و صربستان حضور داشتند.

به فلات مرکزی در حالی طی  فارس  از خلیج  انتقال آب  بحث های 
روزهای اخیر داغ شده که یک کارشناس آب ضمن تشریح انتقاداتی که 
انتقال آب به استان هایی که در فواصل  متوجه این طرح است، می گوید: 
دور از خلیج فارس، در فلات مرکزی قرار دارند علاوه  بر اینکه هزینه  زیادی 

دارد موجب آسیب های زیست محیطی متعددی می شود.
صحبت انتقال آب از دریاها به مناطق کویری کشور سال هاست که 
از دریای خزر، خلیج فارس و دریای  انتقال آب  به میان آمده؛ طرح های 
عمان به فلات مرکزی مدت ها است که مدافعان و مخالفانی دارد اما حالا 
با روی کار آمدن دولت سیزدهم بحث انتقال آب به ویژه از خلیج فارس به 
فلات مرکزی با چنان جدیتی  در حال  پیگیری است که معاون اول رییس 
جمهوری - طی روزهای اخیر مشاور معاون اول رئیس جمهوری در امور 

پروژه های انتقال آب از دریا را منصوب کرد.
طرح ملی انتقال آب از خلیج فارس به فلات مرکزی که با مسئولیت 
وزارت صنعت، معدن و تجارت و همکاری برخی دیگر از دستگاه ها و بخش 
خصوصی اجرایی شد هرچند از سوی نهادهای اجرایی آن به منزله پیشرفت 
و گامی مثبت در جهت توسعه تلقی شد اما با انتقادات و حتی مخالفت هایی 
به ویژه کارشناسان حوزه آب و محیط زیست همراه  از سوی کارشناسان 

شده است.
حالا مدتی است بحث انتقال آب از خلیج فارس به فلات مرکزی بار 
دیگر داغ شده است و مدافعان و مخالفان نیز مجدد واکنش هایی نسبت 
به این طرح داشته اند. علی اکبر محرابیان - وزیر نیرو - در سفر اخیر خود 
به استان فارس  اعلام کرد که یکی از اولویت های اصلی دولت سیزدهم، 
طرح های  اجرای  به ویژه  مختلف  طرق  از  ایران  مرکزی  فلات  آب  تامین 
انتقال آب از خلیج فارس است. او همچنین با اشاره به اینکه استان فارس 

یکی از اولین استان ها در تخصیص منابع برای اجرای طرح انتقال آب از 
با نمایندگان  خلیج فارس است، گفته است که طی جلسات برگزار شده 
مردم فارس، تخصیص اولیه تا ۴۰۰ میلیون مترمکعب افزایش یافته است 
و  قرار شده طرح انتقال آب از خلیج فارس از طریق سه کریدور شرقی، 

غربی و مرکزی انجام شود.
محسن موسوی خوانساری - کارشناس آب- در گفت و گو با ایسنا با 
اشاره به موضوع انتقال آب از خلیج فارس که به تازگی مورد توجه جدی 
مسئولان قرار گرفته است، می گوید: در اینکه طرح های انتقال آب و هرنوع 
 پروژه عمرانی دیگر لطماتی به محیط زیست وارد می کند شکی نیست اما 
آنچه در زمینه انتقال آب از خلیج فارس به فلات مرکزی مورد انتقاد جدی 
کارشناسان است، فواصل زیاد در نظر گرفته شده در چنین طرح هایی است.
این کارشناس آب اضافه می کند: شیرین سازی و انتقال آب به فواصل 
نزدیک و متوسط مانند استان های ساحلی خلیج فارس از جمله بوشهر و 
زیست محیطی  مشکلات  هرچند  کرمان  مانند  استانی  حتی  یا  هرمزگان 
استان هایی که در فواصل  به  انتقال آب  اما  به وجود می آورد  را  متعددی 
دورتری قرار دارند علاوه بر اینکه هزینه ها را دوچندان می کند، آسیب های 
که  است  این  بر  تاکیدمان  بنابراین  می کند  بیشتر  نیز  را  محیطی  زیست 

طرح های انتقال آب باید حساب شده مطرح و اجرایی شوند.
او همچنین بااشاره به انتصاب مشاور معاون اول رئیس جمهوری در 
انتصاب می گوید:  این حکم  رونوشت  و  دریا  از  انتقال آب  پروژه های  امور 
تجارب مربوط به انتقال آب از طریق ایستگاه پمپاژ و خطوط انتقال آب در 
دست وزارت نیرو و تجارب مربوط به صدور مجوزهای زیست محیطی چنین 
طرح هایی در اختیار سازمان حفاظت محیط زیست است اما متاسفانه در 
و  ذی نفعان  از  یکی  به عنوان  نیرو  وزارت  به  رونوشت  تنها  نه  اخیر  حکم 

ذی صلاحان اصلی این  پروژه ها ارسال نشده است بلکه به سازمان حفاظت 
حتما  و  باید  سازمان  این  گویی  که  شده  اشاره  به گونه ای  زیست  محیط 
مجوزهای لازم در این زمینه را تایید و صادر کند.این دکترای تاسیسات 
افراد دارای تخصص و  از  باید  پروژه  این  تاکید کرد که در  آبی همچنین 
تجربه در این حوزه استفاده شود. موسوی با اشاره به شیرین سازی و انتقال 
آب از خلیج فارس به استان اصفهان می گوید: در حالی برخی مسئولان بر 
انتقال آب از خلیج فارس به استانی مانند اصفهان  پافشاری می کنند که 
در حال حاضر 1۰۰ میلیون متر مکعب آب از سرشاخه های زاینده رود با 
وجود تمام معضلات زیست محیطی که استان اصفهان و تالاب گاوخونی با 

آن دست و  پنجه نرم می کنند، به استان یزد منتقل می شود.
او اضافه می کند: مسیر انتقال آب از خلیج فارس به اصفهان از استان 
یزد می گذرد و به نظر می رسد که اقدام منطقی، انتقال آب از خلیج فارس 

به استان یزد و متوقف کردن انتقال آب از استان اصفهان به یزد باشد.
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روزنامه صبح ایران

قرار نیست سالی یک میلیون مسکن بسازیم!
وزیر راه و شهرسازی :

 ۲۵ از  اعلامی  آمار  آخرین  در  رسمی،  آمارهای  براساس 
میلیون و ۶۸۵ هزار سرپرست خانوار، حدود 3 میلیون و ۵1۷ هزار 
نفر از آنان معادل 1۴ درصد کل سرپرستان خانوار زنان بوده اند. 
همچنین  در بین دهک ها، در دهک یک )فقیرترین( حدود ۴۵ 
درصد از سرپرستان خانوار، زنان هستند. در دهک دو ۴/۲۲ درصد، 
در دهک سوم ۹/1۶ درصد در دهک چهارم ۶/1۲ و در دهک پنجم 
زنان هستند. در دهک های  از سرپرستان خانوار،  نیز ۶/۹ درصد 
زن  خانوار،  از سرپرستان  تا 1۰ درصد   ۸ بین  نیز  تا دهم  ششم 
هستند.  درصد بالای زنان سرپرست خانوار از این جهت مهم است 
که در دوره کرونا زنان شاغل سرپرست خانوار بیشترین آسیب را 

از تعدیل و بیکاری در بنگاه های اقتصادی دیده اند.

رییس قرارگاه احیای بینش امر به  معروف و نهی  از 
منکر گفت: قرار است رشته ای در مقاطع ارشد و دکتری 
راه اندازی  منکر  از  نهی   و  معروف  به   امر  رشته  عنوان  به  
تولید شود. دکتر مهران  این زمینه  و محتوای درسی در 
جدید  رویکردهای  تبیین  مجازی  جلسه   اولین  صمدی 
ستاد امر به  معروف و نهی  از منکر که توسط دانشگاه آزاد 
اعضای  افزود:  شد  برگزار  رضوی  خراسان   استان  اسلامی 
زمینه  در  می توانند  علاقه مند  و  متخصص  علمی  هیات 
تولید محتوای کتابهای آموزشی این رشته با ستاد امر به  

معروف و نهی  از منکر کشور همکاری کنند..../ صفحه 2

راه اندازی رشته تحصیلی 
امر به  معروف و نهی  از منکر

نیمی از سرپرستان 
VAR کی قرار هست  در ایران راه اندازی شود!؟فقیرترین دهک، زن هستند

کمک داور ویدئویی در ایران؛ خیلی دور، خیلی نزدیک
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براساس آمارهای رسمی کشور؛

رییس قرارگاه احیای بینش امر به  معروف اعلام کرد:
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